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Onderbouwing voor de behandeling van het rapport ‘Een teelt op drift’ van de Stichting 
Bollenboos in samenhang met de schriftelijke vragen van de PvdA betreffende 
bestrijdingsmiddelen in het grondwater en de beantwoording door GS (stuk gedateerd 5 
september 2007, kenmerk 36/5.1/2007008971). 
 
Belangrijkste conclusie uit de antwoorden van GS is dat Drenthe nog geen op zichzelf staand 
beleid ten aanzien van bestrijdingsmiddelen heeft. Men leunt op de activiteiten van de WMD. 
GS verwijst verder naar een notitie die bij de brief is gevoegd. 
Deze notitie beschrijft een aantal maatregelen die moeten voorkomen dat 
bestrijdingsmiddelen in het grondwateren geraken. Verder is er sprake van monitoring. 
Ook wordt geconcludeerd dat de teelt van leliebollen de laatste 10 jaar sterk is toegenomen en 
dat is gestart met een stimuleringproject Naar een duurzame bollenteelt in Drenthe. 
Er zal nader onderzoek worden gedaan en nog meer gemonitoord worden waarvoor bij de 
voorjaarsnota extra geld beschikbaar is gesteld. 
 
De beantwoording van onze vragen door GS heeft bij ons zo mogelijk nog meer vragen 
opgeroepen. Kennelijk is niet bekend wat nu eigenlijk de werkelijk situatie is op dit moment 
als het gaat over de mate waarin bestrijdingsmiddelen uitspoelen naar het grond water. Nog 
minder is duidelijk hoe een en ander zich de komende jaren/decennia zal ontwikkelen.  
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